
 
PROTOKÓŁ 

XXXII sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 30 czerwca 2021 r. 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil nieobecny   

 

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 

 

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 9.00 w trybie zdalnym. 

W sesji udział wzięło 14 radnych. Na sali obrad obecni byli: Przewodniczący Rady 

Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny Elżbieta 

Bernat, Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny Dorota Rzepka, Wójt Gminy Bieliny 

– Sławomir Kopacz, Skarbnik Gminy Bieliny - Emilia Bąk, Sekretarz Gminy Bieliny – 

Jadwiga Wójcik. Pozostali radni uczestniczyli w posiedzeniu za pomocą zdalnych 

środków komunikacji.  

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

 
Pan Wójt poprosił w pkt. 18 proponowanego porządku obrad o zmianę treści tytułu 

uchwały z rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/249/21w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej na rozpatrzenie projektu uchwały 

Nr XXXII/249/21w sprawie utworzenia linii komunikacyjnej i wyrażenia zgody na 

zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o 

charakterze użyteczności publicznej 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXI z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 18 maja 2021 

roku 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Bieliny za 2020 rok 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/237/21 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Bieliny wotum zaufania 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/238/21 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/239/21 w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/240/21 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/241/21 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2021 rok 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/242/21 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu na realizację zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 0337T Makoszyn-

Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 2+175 



12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/243/21 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu na realizację zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 0334T Napęków od 

km 5+810 do km 7+510 etap I 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/244/21 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego na Przebudowa drogi powiatowej nr 0337T 

Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 2+175 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/245/21 w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2021 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/246/21 w sprawie określenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/247/21w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli, obowiązujących w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Bieliny. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/248/21w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Bieliny na lata 

2017 – 2020 za okres od stycznia 2019 do grudnia 2020r. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/249/21w sprawie utworzenia linii 

komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 

zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/250/21w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Centrum Tradycji, Turystyki i 

Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach ograniczonego prawa rzeczowego w 

postaci nieodpłatnego użytkowania na okres 10 lat zabudowanej nieruchomości 

gminnej 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/251/21w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie na rzecz Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich 

w Bielinach ograniczonego prawa rzeczowego w postaci nieodpłatnego 

użytkowania na okres 10 lat nieruchomości gminnej wraz z budynkiem remizy OSP 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/252/21w sprawie przyjęcia 

„Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Bieliny” 

22. Pytania/Odpowiedzi 

23. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

5 33.33 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert nie głosował 

3 Bęben Jerzy nieobecny 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk nie głosował 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz nieobecny 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Państwo radni Robert Bernat, Jerzy Bęben, Henryk Durlej, Dariusz Piotrowski 

z przyczyn technicznych nie mogli oddać głosu. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 

statutu Gminy Bieliny radny może oddać głos za podniesieniem ręki.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie 

dla Radnego Roberta Bernata według w/w paragrafu. 

Radny Robert Bernat za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem 

porządku obrad. 



Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie 

dla Radnego Jerzego Bębna według w/w paragrafu. 

Radny Jerzy Bęben za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem porządku 

obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie 

dla Radnego Henryka Durleja według w/w paragrafu. 

Radny Henryk Durlej za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem 

porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie 

dla Radnego Dariusza Piotrowskiego według w/w paragrafu. 

Radny Dariusz Piotrowski za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem 

porządku obrad. 

 

Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Porządek obrad  

został w głosowaniu imiennym przyjęty 14 głosami „za”.  

3. Przyjęcie protokołu Nr XXXI z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 18 maja 
2021 roku 

Przyjęcie protokołu Nr XXXI/2021 z dnia 18 maja 2021 roku. Nikt nie wniósł uwag 

do sporządzonego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu Nr XXXI/2021 z dnia 18 maja 2021 roku. 

 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr XXXI z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 18 maja 2021 roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk nie głosował 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz nieobecny 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Państwo radni Henryk Durlej, Dariusz Piotrowski z przyczyn technicznych nie 

mogli oddać głosu. Zgodnie z § 61 ust.2, ust. 3, ust.4 statutu Gminy Bieliny radny 

może oddać głos za podniesieniem ręki.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie 

dla Radnego Henryka Durleja według w/w paragrafu. 

Radny Henryk Durlej za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem 

protokołu Nr XXXI/2021 z dnia 18 maja 2021 roku. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie 

dla Radnego Dariusza Piotrowskiego według w/w paragrafu. 

Radny Dariusz Piotrowski za podniesieniem ręki oddał głos „za” przyjęciem 

protokołu Nr XXXI/2021 z dnia 18 maja 2021 roku. 

 

Pan Józef Gawęcki ogłosił wynik głosowania imiennego. Protokół Nr 

XXXI/2021 z dnia 18 maja 2021 roku został w głosowaniu imiennym przyjęty 14 

głosami „za”.  

 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
pomiędzy sesjami. 
 

Sławomir Kopacz Wójt Gminy Bieliny powitał zebranych i przedstawił działania 

podejmowane od ostatniej sesji tj. od 19 maja do 30 czerwca 2021 roku: 

 

21 maja -  odbyło się spotkanie z Panem Jackiem Sułkiem Dyrektorem Departamentu 

Funduszy w Urzędzie Marszałkowskim. Rozmawialiśmy na temat obecnej perspektywy 

finansowej, ale też na temat planów i przyszłej perspektywy finansowej środków 



unijnych 

- odbył się też Zarząd Związku Miast i Gmin Województwa Świętokrzyskiego. 

Rozmawialiśmy o sprawach bieżących, które dotyczą samorządów gminnych 

- odbyło się spotkanie z Dyrektorem Departamentu Kultury i Sportu w Urzędzie 

Marszałkowskim. Rozmawialiśmy na temat nowych projektów, które mogłyby być 

realizowane zarówno w obszarze gminy Bieliny jak i w obszarze Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich 

2 czerwca -  spotkaliśmy się z projektantami drogi Bieliny – Porąbki. Droga jest na etapie 

mocno zaawansowanego projektu. W tej chwili trwają uzgodnienia między innymi z 

Wodami Polskimi. Chcielibyśmy, żeby ten rok zakończył się już wszystkimi 

pozwoleniami na budowę z zezwoleniem na realizację inwestycji, a przyszły rok, żeby to 

już był pełny cykl inwestycyjny 

4 czerwca -  odbyło się rodzinne świętowanie w Punkcie opieki dziennej Korpobobas w 

Bielinach. Korpobobas jest to inicjatywa zorganizowania na terenie gminy Bieliny opieki 

dla dzieci do lat trzech.  My z naszej strony tutaj bardzo kibicujemy i  staramy się ją 

promować i wspomagać. Bardzo nam zależy na tym żeby na terenie gminy Bieliny 

została zorganizowana opieka dla dzieci do lat trzech i ta opieka w takiej formie została 

zorganizowana. Jeżeliby ta forma się sprawdziła, gdzie organem prowadzącym dla 

takiego punktu nie byłby samorząd to my takiej konkurencji nie chcemy tutaj robić. Nie 

chcemy iść w kierunku tworzenia samorządowego żłobka. Widać ogromne 

zaangażowanie i takie oddanie dla tych dzieci. Panie opiekunki z wielką pasją i 

zaangażowaniem ten punkt prowadzą. Został ogłoszony nabór na kolejny rok szkolny i 

po wynikach tego naboru będziemy też analizować ewentualne włączenie się samorządu 

też w organizacje tej opieki nad dziećmi do lat trzech. Te formy są różne będziemy z 

Państwem radnymi nad tym pracować. My propozycję pewnie ze strony urzędu  

przygotujemy i będziemy chcieli o tym podyskutować. Ten nabór też pokaże, jakie jest 

zapotrzebowanie wśród młodych rodziców, ile jest takich rodziców, którzy chcieliby 

pójść do pracy mając gwarancję, że dziecko będzie mieć dobrą opiekę. Jeśli chodzi o 

opiekę dla dzieci w wieku od lat trzech to my to mamy już zorganizowane bardzo dobrze. 

Mamy  oddziały przedszkolne 5 godzinne we wszystkich szkołach, a w Bielinach są  

punkty przedszkolne 10 godzinne. 

7 czerwca - w Targach Kielce odbyło się spotkanie wicepremiera Jarosława Gowina 

z samorządowcami regionu świętokrzyskiego. W spotkaniu uczestniczyłem z 

Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Bieliny Dorotą Rzepka oraz Dyrektor Centrum 

Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach Anną Łubek. Spotkanie 

odbyło się z inicjatywy Wicemarszałek województwa świętokrzyskiego Renaty Janik. 

Dyskusja była na temat nowego ładu, który w tej chwili jest procedowany. Tak naprawdę 

jeszcze nie znamy szczegółów, ale na pewno będzie bardzo wiele elementów, 

które będą wpływać również na funkcjonowanie samorządu. Z jednej strony 

kwestia zabezpieczenia dochodów samorządu, chociażby związanych z reformą systemu 

podatkowego, ale z drugiej strony też słyszymy, że ma się odbyć też spotkanie 

z BGK na temat programu, który będzie uruchomiony dla  

samorządowych inwestycji strategicznych, gdzie mają to być kolejne środki finansowe. 

Będzie ogłoszony nabór jeszcze w lipcu na zadania inwestycyjne strategiczne 

dla samorządów. 

15 czerwca -  odbyło się walne Zgromadzenie Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. 

- odbył się też Zarząd Związku Miast i Gmin Województwa Świętokrzyskiego 

23 czerwca – odbył się konwent wójtów i burmistrzów. Gościliśmy Pana Zbigniewa 

Koniusza Wojewodę Świętokrzyskiego,  Pana Roberta Wzorka Dyrektora Wydziału 

Infrastruktury i Rozwoju. Rozmawialiśmy na temat tych wszystkich programów, które są 

skierowane do samorządów, a pochodzą z budżetu państwa. 

16 czerwca – odbyło się spotkanie dotyczące projektu, który realizujemy wspólnie z 

klasztorem Misjonarzy Oblatów, czyli renowacja zabytków Świętego Krzyża i 

rozbudowa budynku w Hucie Szklanej, który praktycznie też jest na mocno 

zaawansowanym etapie. Dyskutowaliśmy na temat zaawansowania pracy, ale też 

sposobów finansowania tego projektu. 



17 czerwca -  odbyło się pierwsze spotkanie grupy roboczej, która pracuje nad nowym 

programem regionalnym. Będzie się nazywać Fundusze Europejskie dla 

Świętokrzyskiego. Jako przedstawiciel Związku Miast i Gmin Województwa 

Świętokrzyskiego jestem członkiem tej grupy roboczej i będę w tej grupie, która pracuje 

w obrębie tych funduszy twardych. 

29 czerwca – odbyło się posiedzenie wspólne komisji rady gminy Bieliny. 

5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Bieliny za 2020 rok 

 
Pan Wójt szczegółowo przedstawił raport o stanie gminy Bieliny za 2020 rok. 

Powiedział m.in.: Szanowni Państwo instytucje raportu o stanie samorządu jednostki 

wprowadziła ustawa z dnia 11 stycznia 2018 roku o zmianie niektórych ustaw w celu 

zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania 

niektórych organów publicznych. Roczny raport o stanie gminy to efekt wprowadzonych 

zmian w ustawie o samorządzie gminnym. Został dodany artykuł 28aa, 

który w ust.1 zobowiązuje wójta do przedstawienia co roku do dnia 31 maja radzie Gminy 

raportu o stanie gminy i określa też co ten raport powinien zawierać. Taki raport został w 

naszym przypadku przygotowany i w terminie ustawowym został przekazany na 

ręce Pana Przewodniczącego radzie gminy. 

Dzisiaj sesja podczas której zgodnie z ustawą odbywa się debata na temat raportu o 

stanie Gminy. Jest to pewnego rodzaju podsumowanie tego co działo się w roku 

poprzednim i okazja do tego, żebyśmy właśnie wspólnie przeanalizowali, na jakim 

etapie jesteśmy. jeśli chodzi o samorząd Gminy Bieliny. Co udało się w ubiegłym roku 

zrealizować, a czego nie. Zobaczyć, czy idziemy w dobrym kierunku, czy udaje się 

pozyskiwać środki zewnętrzne, czy realizujemy inwestycje. 

Rok 2020 był rokiem wyjątkowym. Był wyjątkowym w całym naszym kraju, nie tylko 

w kraju, ale tak naprawdę w całym świecie. Zostaliśmy zaskoczeni czymś, o czym nikt 

nie spodziewał się, że coś takiego może się przydarzyć. Świat się zatrzymał, gospodarka 

została zamknięta, wszyscy musieli się przestawić na funkcjonowanie w nowej 

rzeczywistości. Koronawirus sprawił, że z jednej strony mieliśmy do czynienia z 

ludzkimi tragediami, gdzie w wielu przypadkach młode osoby bez chorób 

współistniejących, nagle w niezrozumiały sposób zaczynały chorować i w wielu 

przypadkach skończyła się ta choroba tragicznie. 

 
 I nie ma chyba osoby na terenie gminy Bieliny, która nie miałaby albo nie 

doświadczyła, albo nie słyszała albo nie spotkała jakiegoś takiego przypadku. Z drugiej 

strony ogromne problemy na samym początku z różnego rodzaju chociażby 

najprostszymi środkami ochrony osobistej typu maseczki typu środki do dezynfekcji. 

Konieczność przystosowania funkcjonowania gminy, bo to nie tylko kwestie urzędu, 

ale przystosowania gminy do tego, aby w czasie kiedy wszystko zostało zamknięte gmina 

normalnie mogła funkcjonować. To z jednej strony funkcjonowanie urzędu i załatwianie 

wszystkich spraw obywateli. Z drugiej strony oczywiście zapewnienie 

różnego rodzaju służb, chociażby służb komunalnych po to żeby normalnie 

funkcjonowała dostawa wody, odbiór ścieków, odbiór śmieci. Są to wszystko rzeczy, 

które trzeba było na nowo zdefiniować. 

W takiej to właśnie trudnej i pandemicznej sytuacji przyszło nam funkcjonować 

w roku 2020. Na samym początku chciałbym podziękować wszystkim 

mieszkańcom, Państwu radnym, Państwu sołtysom, dyrektorom szkół. Szkoły musiały 

się zupełnie przestawić na nowy tryb nauczania. To też nie było proste. Nauczyciele 

też nie byli przygotowani do tego, żeby prowadzić naukę zdalną, nie było sprzętu, nie 

było wyposażenia. Udało nam się w dużej mierze  pozyskać środki na zakup tego sprzętu. 

Z perspektywy kilku miesięcy to zafunkcjonowało. Chciałem podziękować Państwu 

radnym, Państwu sołtysom za to, że w tym trudnym czasie wszyscy razem 

podejmowaliśmy działania, które umożliwiały normalne funkcjonowanie Gminy.  



Dziękuję mieszkańcom Gminy Bieliny, bo w ramach tego takiego solidaryzmu 

społecznego, również Gmina Bieliny włączyła się walkę z cowidem. Panie 

z kół gospodyń razem z pracownikami Centrum Tradycji  Turystyki i Kultury Gór 

Świętokrzyskich zorganizowały akcję szycia maseczek, które przekazaliśmy 

do szpitali. Również była prowadzona przez Bielińską Przestrzeń Młodych 

publiczna zbiórka środków finansowych, które przeznaczyliśmy również na walkę z 

covidem. Przekazaliśmy te środki do szpitala wojewódzkiego. 

W tak funkcjonującej rzeczywistości zależało też nam na tym, aby na bieżąco jednak 

prowadzić te działania strategiczne nad którymi pracowaliśmy, aby nie zatrzymywać 

działań inwestycyjnych, aby szukać środków finansowych, które mogą sprzyjać i 

pomagać w rozwoju gminy Bieliny. Zależy nam na tym, aby każdego roku przybywało 

tych pozytywnych działań inwestycyjnych, pozytywnych rozwiązań, żeby Gmina Bieliny 

była coraz bardziej przyjazna zarówno dla mieszkańców jak dla tych osób, które 

do nas przyjeżdżają. 

 Pan Wójt przedstawił ogólną charakterystykę Gminy Bieliny i demografię. 

Szanowni państwo jeśli mówimy o samorządzie gminy, o raporcie o stanie Gminy to 

nie tylko ta kwestia społeczna, demograficzna ale również kwestie finansowe. Budżet 

gminy na rok 2020 został przyjęty 24 stycznia 2020 roku. Planowane dochody ustaliliśmy 

na poziomie 68 747 689 zł wydatki na poziomie 75 302 962 zł deficyt ustalono 

na kwotę 6 555 272 zł. Był to trudny rok, ale bardzo nam też zależało na tym, 

aby ten budżet realizować i żeby ta sytuacja pandemiczna nie odbiła się negatywnie na 

dochodach. Oczywiście wydatki były uzależnione w dużej mierze od harmonogramów 

różnego rodzaju działań inwestycyjnych. Natomiast bardzo nam zależało na tym aby 

dochody były realizowane zgodnie z planem i żeby ubytek po tej stronie dochodowej był 

jak najniższy. Wykonanie budżetu na 31 grudnia roku 2020 wyniosło 67 102 480, 25 gr 

97,67% planowanych dochodów więc to wykonanie było bardzo wysokie.  Mamy tutaj 

też informację o wykonaniu dochodów bieżących. Na plan ponad 53 000 000 zł wyniosło 

ono ponad 51 000 000 zł, a jeśli chodzi o dochody majątkowe ponad 15 000 000 zł, ponad 

100% zaplanowanych dochodów majątkowych wpłynęło do budżetu gminy.  W roku 

2020 do budżetu gminy wpłynęło ponad 15 milionów środków pozyskanych z zewnątrz. 

Jeśli chodzi o dochody własne zostały zrealizowane na poziomie 10 695 152,84 zł. 

Dochody własne stanowią  prawie 16% dochodów ogółem. 

Jeśli chodzi o wydatki wykonano je na poziomie 64 607 874 zł na plan 

68 939 569 zł, czyli to jest na poziomie 92%. Wydatki bieżące wykonano na poziomie 

48 460 015 zł,  natomiast wydatki majątkowe wykonano na poziomie 15 607 858,59 zł.  

 Wydatki majątkowe były zaplanowane na poziomie 17 milionów. Część tych wydatków 

nie została wykonana, ale to z tego względu, że część realizacji terminów zadań 

inwestycyjnych, które realizujemy zostały przesunięte ze względu na sytuację covidową. 

Przykładem może być chociażby strategiczna bardzo ważna inwestycja związana z 

budową stacji uzdatniania wody i włączeniem studni w Porąbkach, gdzie termin 

zakończenia prac pierwszej umowny to 30 grudzień 2020 roku. Niestety wykonawca w 

tym terminie nie zrealizował tego zadania. Wystąpił z wnioskiem powołując się na 

trudności spowodowane pandemią o przesunięcie terminu do 30 czerwca 2021 roku, a 

teraz mamy kolejny wniosek i termin zakończenia tych prac do 31 sierpnia 2021 roku. 

Takich przykładów mamy więcej, jeśli chodzi o realizację inwestycji. 

Wynik finansowy na dzień 31 grudnia 2020 roku zamknął się nadwyżkę w 

wysokości 3 034 605,86 zł. 

Jeśli chodzi o kwestie zaciągniętych kredytów, pożyczek stan zadłużenia na 

koniec roku 2020 to jest 25% wykonanych dochodów. W roku 2020 zadłużenie nie tylko 

nie wzrosło w stosunku do roku 2019, ale nawet nieznacznie to zadłużenie zostało 

zmniejszone, przy jednoczesnej realizacji bardzo szerokiego zakresu inwestycyjnego. 

Bardzo ważnym punktem w ocenie wykonania budżetu jest nadwyżka dochodów 

bieżących nad wydatkami bieżącymi. 

Pan Wójt przedstawił realizację zadań z funduszu sołeckiego, którego wydatki w 

roku 2020 wyniosły ponad 260 000 zł.  

Następnie przedstawił informację o stanie mienia komunalnego.  



W raporcie również jest  uwzględniony punkt dotyczący działalności rady gminy 

Bieliny. Mamy wyszczególnione uchwały, które Państwo  podejmowaliście. 

Pan Wójt podziękował za tą dobrą pracę rady, za dobrą współpracę 

z zarówno ze mną, jak i z moimi współpracownikami, pracownikami urzędu. 

Podziękował również  Państwu sołtysom. 

Mamy również wymienione w raporcie wszystkie dokumenty strategiczne, które 

Pan Wójt przedstawił.  

Pan Wójt przedstawił funkcjonowanie oświaty na terenie gminy. Powiedział 

m.in., że szkoły również pozyskują  środki zewnętrzne na różnego rodzaju projekty. 

Szkoła w Bielinach pozyskała kwotę 155 000 zł  z Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Świętokrzyskiego. Drugi program jest to Erasmus, który przez gminę jest 

realizowany i  dotyczy wszystkich szkół z terenu gminy. Projekty również były 

realizowane przez szkołę w Hucie Starej,  szkołę w Lechowie, szkołę w Hucie Nowej. 

Pan Wójt przedstawił działania inwestycyjne: „Przebudowa stadionu sportowego 

w Bielinach w zakresie infrastruktury lekkoatletycznej”- dofinansowanie z Ministerstwa 

Sportu i Turystyki  w ramach Programu rozwoju infrastruktury lekkoatletycznej, 

Remonty i przebudowy dróg gminnych i powiatowych na terenie gminy Bieliny. 

Remonty i przebudowy dróg. M.in. droga Bieliny – Porąbki. Duże zadanie inwestycyjne 

na ponad 13 milionów z czego 80%  to środki z funduszu dróg samorządowych, pozostałe 

20% to fundusz inwestycji lokalnych. W 2020 roku został przeprowadzony remont drogi 

na Podlesiu tam też 80% kosztów to fundusz dróg samorządowych. W tym roku to 

połączenie Makoszyn Stary Młyn - Lechów Węgliska na kwotę ponad 400 000. 

Przebudowa drogi w Bielinach ul. Starowiejska też z funduszu dróg samorządowych, 

kwota pozyskana przez Powiat. Wkład własny po 20% Powiat i Gmina Bieliny. 

Powiatowy Zarząd Dróg  podpisał umowę na przebudowę drogi od Porąbek przez 

Kakonin,  Podlesie w kierunku Huty Podłysicy i Huty Szklanej. Kompleksowa 

przebudowa z chodnikiem z nową nawierzchnią. Inwestycja również bardzo kosztowna, 

środki pozyskane z  funduszu dróg samorządowych. Wkład własny Powiat Kielecki i 

Gmina Bieliny. 

Realizujemy budowę boiska w Porąbkach. Środki pozyskane z Programu 

rozwoju lokalnej infrastruktury sportowej – Sportowa Polska. 

Prowadzimy duży projekt związany z budową sieci kanalizacyjnej na południowej 

części Gminy. Czekamy na Zakład Energetyczny, który zasili nam przepompownie 

przyłącza i będziemy włączać mieszkańców. 

Podpisaliśmy umowę na budowę sieci kanalizacyjnej w Makoszynie i w 

Lechowie. Jest to ogromne zadanie, wartość tego zadania to jest ponad 26 milionów zł, z 

czego udało nam się ponad 16 milionów pozyskać z Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego.  

Podwyższenie walorów dziedzictwa kulturowego oraz rozbudowa infrastruktury 

kulturalnej i turystycznej poprzez rewitalizację Zespołu Klasztornego na Świętym 

Krzyżu wraz z rozbudową Osady Średniowiecznej. Na Świętym Krzyżu prace trwają. 

Mamy też podpisane umowy z na realizację budynku w obrębie parkingu w Hucie 

Szklanej. Budynek będzie kosztował ponad 14 000 000 zł z czego  gmina ma 

dofinansowanie na poziomie 80%  od kwoty netto i VAT będziemy odzyskiwać. 

W roku 2020 przeprowadziliśmy też  modernizację oświetlenia ulicznego cała 

wartość projektu to ponad 3 400 000 zł. Kwota dofinansowania 2  798 000 zł.  

 Realizujemy montaż  odnawialnych źródeł energii. Udało nam się rozszerz 

projekt, będziemy jeszcze  kolejne instalacje realizować dla mieszkańców z listy 

rezerwowej. Udało się pozyskać ponad  600 000 zł na dodatkowe instalacje które będą 

realizowane na budynkach mieszkalnych na terenie gminy Bieliny. 

Kolejny projekt to wdrożenie innowacyjnych e-usług w partnerstwie z Gminą 

Suchedniów i Gminą Górno, który  został wyróżniony przez serwis samorządowy, jako  

dobra praktyka. 

Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Hucie Nowej o salę gimnastyczną wraz z 

zagospodarowaniem terenu.  



Galeria Sztuki od Świętego Krzyża - przebudowa, rozbudowa i remont budynku 

w Hucie Nowej w celu utworzenia filii Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór 

Świętokrzyskich”. 

Realizujemy uzupełnienie sieci kanalizacyjnej w obrębie aglomeracji Bieliny. 

Razem z innymi gminami realizujemy projekty: Renowacja obiektów 

zabytkowych wraz z przebudową i wyposażeniem obiektów publicznej infrastruktury 

kulturalnej na obszarze gmin Gór Świętokrzyskich, „Śladami kultury benedyktyńskiej” 

  W ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich bardzo mocno włączyliśmy się w 

prace nad Strategią Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego. W ramach strategii został 

utworzony Obszar Strategicznej Interwencji Góry Świętokrzyskie obejmujące wszystkie 

gminy Związku Gmin Gór Świętokrzyskich.  

Zostały zakończone też pracę przy Ośrodku Zdrowia w Bielinach. Ośrodek został 

całkowicie przebudowany i też udało nam się na przebudowę pozyskać środki 

zewnętrzne. Wartość tego projektu to ponad 3 190 000 zł z czego 1 607 000 zł udało nam 

się uzyskać z Regionalnego Programu Operacyjnego. Kwotę 641 000 zł odzyskaliśmy 

jako zwrot vat-u. 

Ten budżet na pewno by się tak nie zamknął, gdyby nie bardzo mocne 

zaangażowanie i praca przy pozyskiwaniu środków zewnętrznych i to zarówno tych 

miękkich jak i tych twardych. Takim dowodem na to, jak skutecznie udaje nam się te 

pieniądze pozyskiwać niech będzie informacja, o tym jak wygląda fundusz inwestycji 

lokalnych. Z Funduszu inwestycji lokalnych udało nam się pozyskać kwotę ponad 9 000 

000 zł.  
Angażujemy się w pracę różnego rodzaju instytucji, forów samorządowych, 

związków międzygminnych. Jesteśmy członkiem Związku Gmin Gór Świętokrzyski, 

współpracujemy ze Świętokrzyskim Parkiem Narodowym, Klasztorem Misjonarzy 

Oblatów, Radą na rzecz rozwoju turystyki w obszarze Gór Świętokrzyskich. 

Współpracujemy z Powiatem kieleckim, z województwem świętokrzyskim. Jesteśmy 

członkiem Związku Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej, Związku Miast i Gmin Regionu 

Świętokrzyskiego. Uczestniczymy w pracach Lokalnej Grupy Działania Wokół Łysej 

Góry, Polska Sieć Odnowy i Rozwoju Wsi. Należy wspomnieć bardzo dobrą współpracę 

z Kołami Gospodyń Wiejskich z organizacjami pozarządowymi, klubami, z klubem 

sportowym, z Gminną Radą Seniorów. Współpracujemy z policją w celu poprawy 

bezpieczeństwa, ze Świętokrzyskim Parkiem Narodowym. 

  W roku 2020 gmina również zaistniała głównie na poziomie krajowym. Gmina 

została zauważona w ramach ogólnopolskiego plebiscytu "Perły Samorządu 2020", Gmina 

Bieliny jest finalistą I edycji ogólnopolskiego konkursu Innowacyjny Samorząd 
Jeśli chodzi o wydarzenia kulturalne, to głównie w naszym przypadku zajmuje się 

Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach. W roku 

ubiegłym w związku z pandemią odwołaliśmy Dzień Świętokrzyskiej Truskawki, 

dożynki, praktycznie ostatnią uroczystością, która była otwarta dla wszystkich to był 

Dzień Kobiet. Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich organizowało 

różnego rodzaju wydarzenia online. 

Na koniec Pan Wójt powiedział: chcę podziękować jeszcze raz 

wszystkim moim współpracownikom, pracownikom urzędu, jednostek organizacyjnych 

pracownikom Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, pracownikom właśnie tych 

instytucji typu Samorządowe Centrum Usług Wspólnych, Centrum Tradycji, Turystyki i 

Kultury Gór Świętokrzyskich, Kołom Gospodyń Wiejskich, organizacjom 

pozarządowym, strażakom z ochotniczej straży pożarnej, wszystkim państwu radnym, 

sołtysom. Bardzo serdecznie wszystkim dziękuje za to, że potrafiliśmy w miarę dobrze 

przez ten trudny czas przejść. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Dorota Rzepka powiedziała, że  

rzeczywiście raport w 100% odzwierciedla to co było w roku 2020. Był to rzeczywiście 

trudny rok dla naszych mieszkańców. Podziękowania dla Pana Wójta, Pani Sekretarz, 

Pani Skarbnik oraz pracownikom urzędu gminy za to, że w tym 2020 roku staraliście się 

dbać o sprawę naszych mieszkańców. Inwestycje oczywiście były i są realizowane. Dla 

mnie najważniejsze, bo reprezentuje Kakonin, Bieliny i Podlesie jest to, że mamy drogę, 



zbiornik z wodą już jest. Wiadomo, że obostrzenia, czy powoływanie się na covid-19 

opóźnia tę inwestycję, niemniej jednak ta woda już praktycznie jest. Oświetlenie mamy. 

Nikt z mieszkańców nie narzeka na ten 2020 rok, pomimo trudności. Niemniej jednak 

naprawdę ogromne podziękowania za funkcjonowanie urzędu gminy, że byliście Państwo 

dostępni dla naszych mieszkańców, również podziękowania dla dyrektorów szkół i 

nauczycieli, bo to również był bardzo trudny rok dla nas rodziców, dla dzieci, na pewno 

dla nauczycieli również. Na pewno raport w 100%  odzwierciedla to co było zrealizowane 

w 2020 roku. W imieniu mieszkańców dziękujemy, bo naprawdę był to trudny rok, a 

inwestycje były realizowane.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Elżbieta Bernat powiedziała, że Pani 

Dorota Rzepka już wypowiedziała się w imieniu wszystkich radnych i wszyscy 

dołączamy się do tych podziękowań. Panie Wójcie, Pani Sekretarz, Pani Skarbnik 

dołączamy się wszyscy do podziękowań Pani Doroty. 

Radny Pan Dariusz Sala powiedział, że raport jest wyczerpujący i przedstawiony 

przez Pana Wójta. Budżet 2020 roku był ambitny i trzeba powiedzieć, że jest 

zrealizowany dzięki kadrze pracowniczej urzędu gminy na czele z Panem Wójtem. 

Pracownicy potrafią się zmobilizować, przygotować wnioski, projekty, aby pozyskać to 

dofinansowanie i najważniejsze udaje się te środki pozyskiwać. Wynik finansowy na 

koniec roku pokazuje nadwyżkę. Był to rok rzeczywiście ciężki. Inwestycje nie do końca 

udało się zrealizować, ale dużo tych inwestycji było i trzeba przyznać, że cały czas są 

realizowane. Budujemy kanalizację, gdzie jest to bardzo duża inwestycja. Udało się 

przeprowadzić w całej gminie modernizację oświetlenia ulicznego co obniżyło koszty dla 

gminy. Czeka nas duża inwestycja związana z drogą tzw. Porąbczańską, instalacja oze i 

wiele innych inwestycji. Pan radny pogratulował Panu Wójtowi i pracownikom, że to 

wszystko udało się zrealizować, podziękował również za współpracę z radnymi. 

Pan Radny Robert Bernat podziękował za kreatywność urzędu. Pogratulował 

realizacji takiego budżetu. 

Wiceprzewodnicząca rady Gminy Pani Elżbieta Bernat  powiedziała, że 

mieszkańcy pytają się o ścieżkę „Porąbcańską”, kiedy zaczną się pracę i o fotowoltaikę. 

 Pan Wójt odpowiedział, że jeśli chodzi o drogę „Porąbcańską” to tak jak 

wspominał, w tym roku późną jesienią, ale bardziej byłbym skłonny, że to się rozpocznie 

na wiosnę w przyszłym roku i do końca 2023 roku, a może nawet przed zimą się 

zakończyć. Jeśli chodzi o instalacje oze, na pewno nie w tym roku, w przyszłym roku 

będzie realizacja. Musimy ogłosić nowy przetarg, wybrać wykonawcę. 

Radny Pan Krzysztof Pawlik również pogratulował i podziękował wszystkim za 

to, że udało się tyle dobrego zrobić dla gminy. Dobre stare przysłowie mówi zgoda 

buduje, a niezgoda rujnuje i tego się wszyscy trzymajmy. 

Radna Pani Barbara Herbuś  również przyłączyła się do gratulacji i podziękowań. 

Radny Pan Dariusz Piotrowski podziękował Panu Wójtowi i wszystkim 

pracownikom urzędu gminy przede wszystkim za realizację kanalizacji na południowej 

stronie gminy dlatego, że w tak trudnym czasie została wykonywana i wykonana 

praktycznie w całości. 

 Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny również  ze swojej strony 

też bardzo podziękował za to że ta rada którą ma zaszczyt reprezentować w sposób 

 wzorcowy współpracuje z Panem Wójtem, Panią Sekretarz z Panią Skarbnik i 

wszystkimi pracownikami urzędu gminy. Wszystkim Państwu bardzo dziękuję za to, że 

w tym trudny okresie, bo pandemia w tym roku 2020 jakby wszystkich nas spowolniła. 

Natomiast widać wyraźnie, że inwestycje i wszelkie działania gminy były 

zawsze szły w dobrym kierunku i były zawsze realizowane.  

Jeśli chodzi o raport, który  Pan Wójt przedstawił widać w nim wyraźnie, że tutaj 

jest dbałość i o budżet i inwestycje, o szkoły, o środowisko, zabytki, wszystkie te rzeczy 

które są bardzo ważne. Pan  Wójt wymieniał też współpracuję z Kołami Gospodyń, 

prężnie działa Rada Seniorów, Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór 

Świętokrzyskich. Spotkaliśmy się z takim wydarzeniem, że nadwyżka dochodów 

budżetowych nad wydatkami wynosi ponad 3 mln zł.  Jest to ewenement, nad którym 

trzeba się mocno pochylić, bo to jest sukces i widać wyraźnie, że idziemy w dobrym 



kierunku. Z tego też miejsca bardzo gratuluję i przedsięwzięć i tych inwestycji, na które 

zostały pozyskane  ogromne sumy. 

Pan Wójt odniósł się to wszystkich tych wypowiedzi: chcę powiedzieć jedną 

bardzo ważną rzecz, że Państwo podczas tych wypowiedzi mówili,  że urząd 

funkcjonował. Rzeczywiście to trzeba podkreślić bardzo mocno że wiele urzędów się 

zamknęło w momencie kiedy pojawiła się pandemia  i praktycznie nie było tej 

bezpośredniej obsługi mieszkańca. My nie zamknęliśmy się nawet na jeden dzień w 

sensie takim żeby mieszkaniec przyszedł i został odesłany. Wprowadziliśmy 

ograniczenia nie tylko ze względu na to, że takie był przepisy, ale również ze względu na 

to żeby zagwarantować bezpieczeństwo przede wszystkim mieszkańcom, którzy 

przychodzą, pracownikom, którzy w tym urzędzie funkcjonowali i funkcjonują, ale cały 

czas tą bezpośrednią obsługę prowadziliśmy.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/237/21 w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Bieliny wotum zaufania 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/237/21 w sprawie w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bieliny 

wotum zaufania  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/237/21 w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy Bieliny wotum zaufania 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Uchwała Nr XXXII/237/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Bieliny 

wotum zaufania została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/238/21 w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu za 2020 rok 

Pan Wójt powiedział, że przedstawiony raport zawierał również sprawozdanie 

finansowe ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok. Mamy pozytywną 

uchwałę Regionalnej Izby Rachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu za 2020 rok. 

Pan Dariusz Piotrowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bieliny w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy Bieliny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/238/21 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/238/21 w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 

Uchwała Nr XXXII/238/21 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok  została w 

głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/239/21 w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/239/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 

tytułu wykonania budżetu za 2020 rok  

 



 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/239/21 w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 



 
Uchwała Nr XXXII/239/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok   została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

Pan Wójt otrzymał gratulacje i podziękowania ze strony radnych. 

 

Pan Wójt jeszcze raz  bardzo podziękował za tą dobrą współpracę. Powiedział, że  

rzeczywiście potrafimy mimo czasem trudnych decyzji, ale wypracowywać kompromis i 

rzeczywiście staramy się żeby w każdej miejscowości te inwestycje były realizowane, 

ale to dzięki wspólnemu działaniu, wspólnemu zrozumieniu, bo przecież decyzje 

budżetowe podejmuje Rada Gminy w głosowaniu. To głosowanie jest, nie kłócimy się, 

nie spieramy się, tylko dyskutujemy, ale jak już wypracujemy jakiś kompromis 

to on rzeczywiście jest zrealizowany. Jeszcze raz tutaj na ręce Państwa Przewodniczących 

wszystkim Państwu radnym bardzo serdecznie dziękuję. Mówiliście państwo  o tym, że 

na pewno ogromną rolę w tym jak funkcjonuje gmina mają pracownicy urzędu i  

jednostek organizacyjnych. Rzeczywiście tak jest i tutaj bez profesjonalizmu kadry 

urzędu, kadry jednostek organizacyjnych na pewno nie bylibyśmy w stanie realizować i 

budżetu i tych przedsięwzięć, które realizujemy, ale tak jak powiedziałem dzięki temu, 

że pracownicy są fachowcami.  

I za to chciałem bardzo serdecznie tutaj na ręce Pani Sekretarz, Pani Skarbnik 

złożyć podziękowania bo rzeczywiście wójt sam nic by nie zrobił. 

Pani Elżbieta Bernat Wiceprzewodnicząca rady Gminy powiedziała, że  może się 

dołączyć do wypowiedzi Pana Wójta,  bo również jako sołtys ma większy kontakt z 

mieszkańcami i  pracownicy są zadowoleni z pracy pracowników urzędu gminy. Ja też 

również w imieniu wszystkich mieszkańców też wszystkim dziękuję. 

 Pan Wójt  bardzo serdecznie jeszcze raz podziękował wszystkim tym, którzy 

działają w różnego rodzaju organizacjach, które funkcjonują na terenie gminy. Są to 

strażacy i wszystkie organizacje pozarządowe i Koła Gospodyń Wiejskich i  różnego 

rodzaju zespoły. Dzięki takiemu wspólnemu działaniu  udaje się tą gminę rozsławiać, bo 

w wielu przypadkach cieszymy się sukcesami, które osiągają nasi mieszkańcy i  wpływa 

to na wizerunek gminy, jak gmina jest postrzegana, jaką buduje sobie pozycję. Mam 

nadzieję, że dalej będzie nam się ta współpraca układała dobrze. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/240/21 w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/241/21 w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2021 rok 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwał. Powiedział m.in., że wprowadzamy kwotę 

44 000zł. Są  to  środki, które są refundacją wydatków poniesionych na budowę Ośrodka 

Zdrowia w Bielinach. 

W załączniku wydatków  wprowadzamy środki na współpracę z Powiatem 

kieleckim dotyczącej przebudowy dróg. Są one przedmiotem kolejnych uchwał, na 

którym będziemy pracować. Na drogi powiatowe chcielibyśmy wprowadzić środki po to, 

żeby móc udzielić pomocy finansowej Powiatowi,  ponieważ te drogi leżą na terenie 

gminy. Konkretnie chodzi o dwie drogi. Jedna droga to jest droga Makoszyn – Widełki,  

a druga droga to jest droga w Napękowie. Pytań brak. 

 
 



Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/240/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2021-2040 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/240/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy na lata 2021-2040 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 



14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 

 

Uchwała Nr XXXII/240/21 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2021-2040  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/241/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/241/21 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2021 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 



9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Uchwała Nr XXXII/241/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok  

została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/242/21 w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu na realizację zadania pn. 
„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 
powiatowej nr 0337T Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 
2+175 

 

Projekty uchwał przedstawił Pan Wójt. Szanowni państwo razem z Powiatem 

przygotowywaliśmy wnioski do funduszu dróg samorządowych na takie zadania, 

które mogą być realizowane w trybie rocznym, bo tak był ogłoszony konkurs z 

funduszu dróg samorządowych. Szukaliśmy takich dróg, które mają uregulowany 

stan prawny. Stąd te  drogi Makoszyn - Widełki - Huta Nowa, czyli na 

tym odcinku Makoszyn - Widełki do lasu. Została przebudowana ta droga od strony  

wyjazdu z lasu, natomiast cały ten fragment do skrzyżowania przy 

kościele on jest mocno zniszczony. Szczególnie został zniszczony wtedy kiedy 

była budowa obwodnicy Daleszyc. Jest to zadanie, które otrzymało dofinansowanie 

i jest na liście podstawowej. Ponad 2 800 000 zł dofinansowania i  chcemy 

przygotować już dokumentację. 

 Drugie zadanie to jest zadanie dotyczące  drogi w Napękowie. 

To zadanie jest na trzecim miejscu listy rezerwowej, więc jakby nie ma 

gwarancji, że ona będzie miała dofinansowanie. Mamy takie wstępne rozeznanie i 

przetargi pokazują, że mogą być jakieś oszczędności. W związku z powyższym  też 

od strony dokumentacyjnej należałoby się do tego przygotowywać. Stąd też 

propozycja, aby już tą uchwałę podjąć. Gdyby się okazało, że to zadanie z listy 

rezerwowych otrzyma dofinansowanie to byłaby kwota ponad 3 700 000 zł. Pytań 

brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/242/21 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Kieleckiemu na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 0337T Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 

0+000 do km 2+175 

 

 

 



głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/242/21 w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu na realizację zadania pn. „Opracowanie 
dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 0337T Makoszyn-
Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 2+175 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 



 
Uchwała Nr XXXII/242/21 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Kieleckiemu na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 0337T Makoszyn-Widełki- Nowa 

Huta od km 0+000 do km 2+175   została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 

głosami „za”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/243/21 w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu na realizację zadania pn. 
„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi 
powiatowej nr 0334T Napęków od km 5+810 do km 7+510 etap I 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/243/21 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Kieleckiemu na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na 

przebudowę drogi powiatowej nr 0334T Napęków od km 5+810 do km 7+510 etap 

I 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/243/21 w sprawie udzielenia pomocy 
rzeczowej Powiatowi Kieleckiemu na realizację zadania pn. „Opracowanie 
dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 0334T Napęków od 
km 5+810 do km 7+510 etap I 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 



3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 

Uchwała Nr XXXII/243/21 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Kieleckiemu na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 0334T Napęków od km 5+810 do 

km 7+510 etap I   została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/244/21 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na Przebudowę drogi 
powiatowej nr 0337T Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 
2+175 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/244/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego na Przebudowę drogi powiatowej nr 0337T Makoszyn-Widełki- Nowa 

Huta od km 0+000 do km 2+175 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/244/21 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Powiatu Kieleckiego na Przebudowę drogi powiatowej nr 0337T 
Makoszyn-Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 2+175 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 

Uchwała Nr XXXII/244/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego na Przebudowę drogi powiatowej nr 0337T Makoszyn-

Widełki- Nowa Huta od km 0+000 do km 2+175  została w głosowaniu imiennym 

przyjęta 14 głosami „za”. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/245/21 w sprawie określenia 
średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Bieliny w roku szkolnym 
2021/2022 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. W związku z ustawą Prawo oświatowe 

gmina ma obowiązek na zorganizowanie niepełnosprawnym dzieciom bezpłatnego 

transportu i opieki w czasie przewozu, dowozu do szkoły. Mogą to też realizować we 



własnym zakresie rodzice, jeżeli zostanie podpisana taka umowa między gminą, a  

rodzicem. Ustawa mówi w ten sposób, że należy określić średnią cenę jednostki paliwa 

obowiązują na terenie gminy, która służy właśnie refundacji kosztów, czy rozliczeniu 

tych kosztów związanych z dowozem dzieci.  W ubiegłym roku obowiązywały 

następujące stawki:  1 litr benzyny – 4,17 zł, 1 litr oleju napędowego – 4,12 zł, 1 lit LPG 

- 1, 88 zł. Proponujemy odpowiednio następujące ceny:  5,19 zł, 5,16 zł i 2,41 zł. Pytań 

brak. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/245/21 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2022 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/245/21 w sprawie określenia średniej ceny 
jednostki paliwa w Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2022 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 



9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Uchwała Nr XXXII/245/21 w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w Gminie Bieliny w roku szkolnym 2021/2022 została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/246/21 w sprawie określenia 
wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 
deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. Szanowni Państwo zgodnie z artykułem 

7 ust.1 ustawy z dnia 21 czerwca o dodatkach mieszkaniowych Rada Gminy określa w 

drodze uchwały wzór wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzór 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres trzech miesięcy 

poprzedzających złożenie wniosku.  Stąd też projekt uchwały z załącznikami. 

Załącznik nr 1 to jest projekt wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego, a 

załącznik nr 2 deklaracja o dochodach za okres tych trzech miesięcy o których 

wspominałem.   Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/246/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/246/21 w sprawie określenia wzoru 
wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 
gospodarstwa domowego 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 

Uchwała Nr XXXII/246/21 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/247/21w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono 
stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, 
obowiązujących w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Bieliny. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt.  Szanowni Państwo projekt uchwały 

przedstawia określenie ograniczenia limitu godzin obowiązkowego wymiaru zajęć 

dla dyrektorów szkół. Jest to uzależnione od ilości oddziałów w danej szkole. Na 



terenie gminy, jeśli chodzi o szkołę w żadnej szkole nie ma wicedyrektora. Dyrektor 

jest jednocześnie nauczycielem i ma określoną jako nauczyciel liczbę godzin przy 

tablicy, ale w związku z tym że pełni funkcję dyrektora i ma obowiązki poza tymi 

pedagogicznymi i prowadzenia zajęć przy tablicy to jest wprowadzona obniżka 

liczby tych godzin, które są  uzależnione od liczby oddziałów. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/247/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania i 

rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli, 

którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Bieliny. 

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/247/21 w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w 
sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 
nauczycieli, obowiązujących w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Gminę Bieliny. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 



5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 

 

Uchwała Nr XXXII/246/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla 

nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, 

obowiązujących w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Bieliny  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/248/21w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z realizacji Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Bieliny 
na lata 2017 – 2020 za okres od stycznia 2019 do grudnia 2020r. 
 

Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt.  Szanowni Państwo zgodnie z 

artykułem art. 87 ust. 5 ustawy o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami wójt 

sporządza sprawozdanie i przedstawia Radzie Gminy sprawozdanie podsumowuje 

wszystkie działania Gminy w zakresie opieki i ochrony dziedzictwa kulturowego. 

Stąd też przedstawiamy Państwu sprawozdanie z realizacji Programu Opieki nad 

Zabytkami Gminy Bieliny na lata 2017-2020 za okres styczeń 2019 do grudnia 2020 

roku. W sprawozdaniu  wymienione są zabytki, które są wpisane do rejestru 

zabytków i również to co było w ostatnich latach realizowane. Pan Wójt wymienił 

zabytki, przy których były wykonywane prace. 

Pani Dorota Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady Gminy podziękowała Pani 

Urszuli Nawrockiej Prezes Towarzystwa Przyjaciół Bielin oraz osobom, które 

aktywnie działają właśnie na rzecz odnowy zabytków i organizują zbiórki pieniężne 

na rzecz ich odnowy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/248/21 w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Programu 

Opieki nad Zabytkami Gminy Bieliny na lata 2017 – 2020 za okres od stycznia 2019 

do grudnia 2020r. 

 



głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/248/21 w sprawie przyjęcia sprawozdania 
z realizacji Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Bieliny na lata 2017 – 2020 za 
okres od stycznia 2019 do grudnia 2020 r. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 



Uchwała Nr XXXII/248/21 w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Bieliny na lata 2017 – 2020 za okres od 

stycznia 2019 do grudnia 2020 r  została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 

głosami „za”. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/249/21w sprawie 
utworzenia linii komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie umów o 
świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o 
charakterze użyteczności publicznej 

 
Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. Złożyliśmy wniosek do Funduszu 

rozwoju przewozów autobusowych na utworzenie linii Kakonin -  Bieliny – 

Kakonin. W związku z tym że zmienił się przewoźnik w tej chwili połączenia 

Porąbki – Kakonin - Bieliny nie ma. Druga taka linia to Huta Podłysica -  Huta 

Szklana - Huta Stara - Huta Nowa do Bielin. Pozwoliłoby to na skomunikowanie 

tych miejscowości z Bielinami i wspólnego działania do połączenia z 

przewoźnikami z Bielin do Kielc.  Warunkiem uruchomienia tych linii jest 

pozyskanie tych środków. 

Pani Dorota Rzepka Wiceprzewodnicząca Rady Gmina powiedziała, że 

mieszkańcy będą wdzięczni za utworzenie tej linii, ponieważ nie ma połączenia z 

Kakonina.  

Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jest to też 

ważne dla niego jako mieszkańca Huty Starej i dla mieszkańców, którzy np. 

dojeżdżają do pracy.  

 Pan Radny Pan Marek Brożyna zapytał o godziny kursów tych linii. 

Pan Wójt odpowiedział, że o szczegółach  godzinowych to będziemy 

rozmawiać. W tej chwili trudno powiedzieć jak to będzie wyglądać, ale na pewno 

łączyłby tak kursy, żeby mieszkańcy z Porąbek też mogli do Bielin dojechać. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/249/21 w sprawie utworzenia linii komunikacyjnej i wyrażenia 

zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/249/21w sprawie utworzenia linii 
komunikacyjnej i wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 



ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Uchwała Nr XXXII/249/21 w sprawie utworzenia linii komunikacyjnej i 

wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/250/21w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Centrum 
Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach 
ograniczonego prawa rzeczowego w postaci nieodpłatnego użytkowania 
na okres 10 lat zabudowanej nieruchomości gminnej 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Szanowni Państwo dotyczy to 

przekazania w  użytkowanie budynku, w którym mieści się remiza Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Hucie Nowej Centrum Tradycji Turystyki i Kultury Gór 

Świętokrzyskich. Składając wniosek o dofinansowanie na przebudowę tego 

budynku można było pozyskać środki, ale nie było możliwości pozyskania środków 

na przebudowę remizy. Można było pozyskać środki na budynek, który będzie 



stanowił obiekt kulturalny, służący działalności kulturalnej i tak został złożony 

wniosek. Ponieważ mamy samorządową instytucje kultury, którą jest Centrum 

Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich to przekazujemy to do 

prowadzenia tej instytucji. Ze strażakami z Huty Nowej odbyło się spotkanie. 

Wiemy na jakiej zasadzie, z której części tego budynku mogą korzystać strażacy też 

na etapie realizacji tego projektu. Kosztem niekwalifikowanym był remont garażu, 

który jest użytkowany przez straż. Chcemy, żeby ten budynek służył mieszkańcom, 

głównie mieszkańcom Huty Nowej, ale i strażakom. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/250/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie na rzecz Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w 

Bielinach ograniczonego prawa rzeczowego w postaci nieodpłatnego użytkowania na 

okres 10 lat zabudowanej nieruchomości gminnej 

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/250/21 w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz Centrum Tradycji, Turystyki i 
Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach ograniczonego prawa rzeczowego w 
postaci nieodpłatnego użytkowania na okres 10 lat zabudowanej nieruchomości 
gminnej 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 



5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 

 
Uchwała Nr XXXII/250/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie na rzecz Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór 

Świętokrzyskich w Bielinach ograniczonego prawa rzeczowego w postaci 

nieodpłatnego użytkowania na okres 10 lat zabudowanej nieruchomości została w 

głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/251/21w sprawie wyrażenia 
zgody na ustanowienie na rzecz Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór 
Świętokrzyskich w Bielinach ograniczonego prawa rzeczowego w postaci 
nieodpłatnego użytkowania na okres 10 lat nieruchomości gminnej wraz 
z budynkiem remizy OSP 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/251/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz 

Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach 

ograniczonego prawa rzeczowego w postaci nieodpłatnego użytkowania na okres 10 

lat nieruchomości gminnej wraz z budynkiem remizy OSP 

 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/251/21 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie na rzecz Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w 
Bielinach ograniczonego prawa rzeczowego w postaci nieodpłatnego użytkowania 
na okres 10 lat nieruchomości gminnej wraz z budynkiem remizy OSP 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 
Uchwała Nr XXXII/251/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie na 

rzecz Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach 

ograniczonego prawa rzeczowego w postaci nieodpłatnego użytkowania na okres 10 

lat nieruchomości gminnej wraz z budynkiem remizy OSP została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 



21. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/252/21w sprawie przyjęcia 
„Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 
i paliwa gazowe dla Gminy Bieliny” 

 
Projekt uchwały przedstawił Pan Wójt. Szanowni Państwo wczoraj na komisjach 

mieliśmy prezentację przez autora tej aktualizacji, więc Państwo rady dokładnie znają 

założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe. Zostały 

dokładnie opisane poprzez obserwowanie zmian wpływających na zapotrzebowanie 

energetyczne. Został zrobiony audyt na zapotrzebowanie energetyczne, zmiany klimatu 

w kontekście gospodarki energetycznej, ocena stanu aktualnego i przewidywania zmian 

zaopatrzenia w ciepło, ocena stanu aktualnego, przewidywanie zmian zaopatrzenia w 

energię elektryczną, ocena stanu aktualnego przewidywanie zmian zapotrzebowania w 

paliwa gazowe, monitoring, środki poprawy efektywności energetycznej, 

przedsięwzięcia racjonalizujące użytkowanie ciepła, energii elektrycznej i paliw 

gazowych. Na ten moment oczywiście na terenie gminy głównym źródłem energii 

cieplnej w budynkach jest węgiel. Zarówno w formie ek-ogroszku jak i  normalnego 

takiego węgla w tych tradycyjnych piecach.  Wiemy że  już nawet w Programie Czyste 

Powietrze nie będzie można dostać dofinansowania na piec, który będzie opalany węglem 

kamiennym. Działania ekologiczne idą w  kierunku  innych źródeł ciepła. Jeśli chodzi o 

kwestie gazowe to zrobiliśmy ankiety. Dobrych informacji, jeśli chodzi o możliwość 

szybkiego jakiegoś takiego, albo deklaracji, że w jakimś tam terminie będzie możliwości 

gazyfikacji Gminy Bieliny na ten moment nie mamy. 

 Też z tego względu, że po prostu nie ma jakby skąd Gminy przyłączyć. Sąsiednie 

Gminy też nie mają jeszcze możliwości realizacji tego typu zadań w pełnym takim 

zakresie. Bardzo mocno obserwujemy to co się dzieje, jeśli chodzi o tzw. gazyfikację 

wyspową. Budowana byłaby taka miejscowa jakby przepompownia, gdzie byłby 

zbiornik. Gaz w formie płynnej byłby dowożony i później rozprowadzany. Takie 

zapowiedzi  pojawiają się też w tym Programie Nowy Ład. Będziemy bacznie to 

obserwować, być może to by była szybsza ścieżka do dojścia do gazyfikacji gminy. Są 

też te działania, które  gmina powinna podejmować, chociażby  modernizacja oświetlenia 

ulicznego. My to oświetlenie uliczne już w 100 % zmodernizowaliśmy. Pytań brak. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały Nr XXXII/252/21 w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Bieliny”. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr XXXII/252/21w sprawie przyjęcia „Aktualizacji 
założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 
Gminy Bieliny” 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 czerwca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil nieobecny 

 

Uchwała Nr XXXII/252/21 21 w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do 

planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Bieliny” 

została w głosowaniu imiennym przyjęta 14 głosami „za”. 

22. Pytania/Odpowiedzi 
 

Pan Wójt wrócił do kwestii budynków,  w których mieszczą się Ochotnicze Straże 

Pożarne. Budynki Ochotniczej Straży Pożarnej w Lechowie i budynek Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Hucie Nowej zostały wyremontowane. Udało nam się pozyskać środki 

na przebudowę budynku, w którym mieści się Ochotnicza Straż Pożarna w Belnie. Też 

będzie to filia, czy budynek oddany w zarząd Centrum Tradycji Turystyki i Kultury Gór 

Świętokrzyskich. 



 Pani Elżbieta Biernat Wiceprzewodnicząca Rady Gminy o godz. 11.50 opuściła 

obrady sesji. 

W tej chwili bardzo intensywnie pracujemy nad znalezieniem środków, czy 

wygospodarowaniu  środków w ramach funduszu inwestycji lokalnych na budowę 

budynku dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Makoszynie. 

Rany Pan Robert Bernat podziękował za inicjatywę budowy budynku dla straży i 

zapytał o instalacje fotowoltaiczne, które się wyłączają. 

Pan Wójt odpowiedział, że wystąpiliśmy do Zakładu Energetycznego. 

Otrzymaliśmy odpowiedź, którą dokładnie przeanalizujemy i jak najbardziej będziemy 

dalej ten temat drążyć. Jest to problem, który jest znany już w tej chwili w całej Polsce. 

Dyskutujemy też z Urzędem Marszałkowskim na temat tego, aby w tej nowej 

perspektywie i przy nowej budowie tych odnawialnych źródeł energii kosztem 

kwalifikowalnym były magazyny energii, czyli takie akumulatory, które by były przy 

każdej instalacji montowane. Występujemy również z taką prośbą, żeby ta możliwość 

była również przewidziana do instalacji, które w ramach projektów parasolowych były 

wykonane. 

Szanowni Państwo jeśli chodzi o to, czy na terenie gminy organizowane będą w 

najbliższym czasie takie spotkania, duże imprezy. Na dzień dzisiejszy nie będzie na 

osadzie organizowane Święto Zalewajki, nie będzie święta Sportu w Lechowie. Jeżeli nic 

się nie zmieni to 22 sierpnia chcielibyśmy uczestniczyć w organizacji dożynek, czyli jako 

uroczystości takiej dziękczynnej i ona oczywiście byłaby mocno ograniczona, jeśli 

chodzi o tę część artystyczną. Odbyłaby się msza święta, byłyby korowód z wieńcami 

dożynkowym, po mszy prezentacja naszych zespołów i zakończenie nie później niż o 

19:00. 

Oczywiście, o tym czy to się uda zrealizować będzie decydowała sytuacja.  Jeśli 

nie będzie  obostrzeń to tak, jeżeli by miały być jakieś obostrzenia no to wtedy będziemy 

to na bieżąco analizować.  

23. Zamknięcie obrad sesji 

 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 12.00. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokółowała: Agata Sala 

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki  

 
 

 


